

Contact person in HQ, Hamburg:	Uwe Krohss
Phone:	+494053801-193
Email:	Krohss.u@eppendorf.de

Improved E-PAC system for Mastercycler nexus available

In the case of a noisy fan the E-PAC system should be replaced.

The way how the fan is held in the E-PAC system has been modified to prevent mechanical stress on the frame of the fan.

Old order no. 6331 853.001 has been replaced by new order no. **6331 853.508**

Please change your order information and download the updated Service Manual from Support.com.

The new E-PAC system will be used in Mastercycler nexus from serial no. 6345DP808219 Charge D26683P and in Mastercycler nexus **eco** from serial no. 6332DO907919 Charge D2660150 onwards.

Verbessertes E-PAC-System für Mastercycler nexus verfügbar

Sollte der Lüfter Geräusche machen, empfehlen wir, das E-PAC-System zu tauschen.

Die Fixierung des Lüfters im E-PAC-System wurde geändert, um eine mechanische Beanspruchung des Lüfter-Rahmens zu verhindern.

Alte Bestellnummer 6331 853.001 wurde ersetzt durch die neue Bestellnummer **6331 853.508**.

Bitte ändern Sie Ihre Bestellinformationen und laden sich von der Support.com das geänderte Service-Manual herunter.

Das neue E-PAC System wird im Mastercycler nexus von Seriennummer 6345DP808219 Charge D26683P und im Mastercycler nexus **eco** von Seriennummer 6332DO907919 Charge D2660150 eingebaut.